
 

Xρήστος Mπουκώρος 

Βουλευτής Μαγνησίας Νέας Δημοκρατίας 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών   

Θέμα: «Μέτρα ενίσχυσης των ιδιοκτητών γυμναστηρίων» 

Οι ιδιοκτήτες επιχειρήσεων παροχής υπηρεσιών εκγύμνασης εξαιτίας του κορωνοϊού 

έχουν υποστεί σοβαρή οικονομική βλάβη. Πρόκειται για 2.500 επιχειρήσεις στην 

Ελλάδα, οι οποίες απασχολούν περίπου 42.000 εργαζομένους.  

 

Βεβαίως, οι συγκεκριμένες επιχειρήσεις έχουν τύχει των ευεργετημάτων που 

προβλέπονται για όλες τις επιχειρήσεις στο πλαίσιο της στοχευμένης πολιτικής της 

κυβέρνησης, όπως για παράδειγμα της επιστρεπτέας προκαταβολής, καθώς και άλλων 

μέτρων.  

 

Οι συγκεκριμένες επιχειρήσεις επιτελούν ένα σημαντικό ρόλο, καλύπτοντας τα κενά 

των δημόσιων αθλητικών υποδομών και προσφέροντας  υπηρεσίες εκγύμνασης σε 

100.000 πολίτες.  

 

Πρόκειται όμως για επιχειρήσεις που είναι υποχρεωμένες να διατηρούν 

στεγασμένους χώρους και κτήρια μεγάλης επιφάνειας, με φυσικό επακόλουθο τα 

υψηλά πάγια έξοδα, ενοίκια και άλλα.  

 

Μάλιστα η πλειονότητα των γυμναστηρίων δεν έχει τη δυνατότητα να χρησιμοποιεί 

εξωτερικούς χώρους, όπως οι επιχειρήσεις εστίασης με χαμηλότερα πάγια για πολλά 

τετραγωνικά μέτρα.  

 

Ως εκ τούτου, η πολύμηνη παύση λειτουργίας τους με εντολή της Πολιτείας έχει 

συσσωρεύσει τις υποχρεώσεις τους, εφόσον δεν μπορούν να παρέχουν τις υπηρεσίες 

τους στους πελάτες τους με κανένα τρόπο.  

 

 

Κατόπιν τούτων, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2513

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/12/2020



 

1. Μελετάται το ενδεχόμενο της περαιτέρω ενίσχυσης των ιδιοκτητών γυμναστηρίων 

που παραμένουν κλειστά από το πρώτο διάστημα της καραντίνας και σχεδόν για 

όλη τη διάρκειά της; 

2. Η περαιτέρω μείωση των υψηλών ενοικίων με αντίστοιχη αποζημίωση των 

ιδιοκτητών των ακινήτων είναι στα σχέδια του υπουργείου; 

3. Ποια άλλα πιθανά μέτρα πρόκειται να θεσπιστούν για έναν κλάδο που έχει πληγεί 

περισσότερο ακόμη και από τον τουριστικό, εφόσον οι συγκεκριμένες επιχειρήσεις 

δεν έχουν λειτουργήσει σχεδόν καθόλου από την έναρξη της πρώτης ακόμη 

περιόδου της καραντίνας;  

 

 

 

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2020 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

 

 

 

Μπουκώρος Χρήστος  

 




